

1 Opening en mededelingen

- MP opent de vergadering.
- JB geeft inzicht in de productieplanning; 16 mei wordt (mits programmaraad akkoord gaat) begonnen met het laden van de definitieve versie van de bruidsschatten op productie, details zijn te vinden in een document dat inmiddels is verspreid. In een later stadium zal ook preproductie worden bijgewerkt.
- JB noemt nog expliciet dat het dan ook mogelijk wordt om ontwerp-omgevingsplannen te publiceren op productie. Definitieve versies kunnen juridisch pas na datum IWT
- Waterschappen krijgen geen bruidsschat. Tot 1 december hebben ze de tijd om een verordening te publiceren, anders krijgen ze alsnog een bruidsschat.
 - PM maakt nog een overzicht van de verschillen met de bruidsschatten op de PRE-omgeving; deze zijn minimaal: als voorbeeld wordt de verschillende IWT-datums genoemd
 - MP vult nog aan dat in de viewer toekomstige teksten nog niet werkt en dat de documenten (dat wordt nu dus met datum IWT 1-1-2024) nu nog alleen op AKN of naam te vinden zullen zijn.

2 Ontwikkeling:

2.1 Overzicht van issues/bugs in de planketen

- PM presenteert het actuele overzicht (zie <https://gitlab.com/koop/lvbb/bronhouderkoppelvlak/-/issues>)
- LK geeft aan dat hij met enige urgentie op de oplossing van een issue met intrekken zit te wachten
- PM en LK spreken af hier nader over te overleggen. LK levert het nummer van het issue aan PM.

2.2 Standaard

- NJ bespreekt twee onderwerpen:
 1. Niet langer toestaan van wijzigingsmethode Intrekken & vervangen als alternatief voor renvooi
 2. Uitbreidbare waardenlijsten
- NJ vraagt of er leveranciers problemen hebben met het niet langer toestaan van de wijzigingsmethode.
 - Er zijn geen bezwaren, waarop NJ aangeeft dit in een volgende versie van de TPOD's dan niet langer toe te staan.
 - NJ, PM en MP zullen hier in onderling overleg een datum op proberen te plakken
- NJ legt uit dat eerdere gedachten over door bevoegde gezagen zelf à la IMRO te wijzigen uitbreidbare waardenlijsten zijn verlaten en dat alle waardenlijsten beheerde limitatieve waardenlijsten zullen worden. Doorvoeren van wijzigingen zal redelijk snel kunnen verlopen.
 - LK vindt dit een goede ontwikkeling
 - Ook hier zullen NJ en MP er in overleg een datum op proberen te plakken

3 Forecast releases

- MP meldt op verzoek van de verhinderde DJ dat er op dit moment geen nieuwe releases op de planning staan.

4 Inbreng vanuit leveranciers:

- AB heeft twee zaken:
 - Hij heeft geconstateerd dat zoeken op officiële titel niet werkt. NJ zal dit uitzoeken.
 - N.a.v. de versterkte dijkbewaking: AB vindt dit niet te rijmen met twee issues (41 en 56) met hoge prioriteit die al 4 respectievelijk 5 maanden bij de LVBB open staan
 - PM reageert hierop dat er inderdaad problemen zijn geweest met het doorvoeren van een wijziging die op veel meer plekken dan verwacht impact heeft gehad. Zijn verwachting is dat die problemen nu over zijn en het wordt op dit moment getest in de acceptatie omgeving.
- NJ krijgt vragen hoe het zit met het voorstel om OW-objecten te koppelen aan regelingen. Dit was zeker geen proefballon, het duurt alleen wat langer dan gedacht. Op dit moment worden de gevolgen voor het verwijzen naar OW-objecten nog onderzocht. Op het onderwerp zal zeker nog worden teruggekomen.

5 Vaststellen concept verslag 25-04-2023

- Er zijn geen opmerkingen, waarop MP het verslag vaststelt.

6 Rondvraag en sluiting

- Er zijn geen vragen.
- MP sluit het overleg en bedankt de aanwezigen voor hun deelname.